

## REFERAT FOR BESTYRELSESMØDE

TIRSDAG, DEN 7. juni 2022 kl. 18.30

Deltager: Lone  
Hanne ( afbud )  
Michael  
Kim  
Mogens ( Referant )  
Anette ( suppleant )  
Brian ( suppleant )

Punkt 1: Godkendelse af sidste referat  
Godkendt

Punkt 2: Orientering siden sidst

På Org. Best sidste møde besluttede vi og de ansattes ideer om hvad ØsterBO's skal have focus på i fremtiden. Vi ønsker også at bestyrelsesmedlemmer skal have mulighed for at deltage med ideer for fremtiden. I har derfor fået tilsendt et spørgeskema på mail, som jeg håber, I giver en tilbagemelding på.

Vores gårdmænd er gået i gang i samarbejde med driftafdelingen og inspektør Rie, at lave forsøg med biodiversitet i afdelingen for at vi kan få insekter og sommerfugle tilbage i naturen. De eksperimenterer i øjeblikket med ikke at slå græsset på udvalgte steder bag Kastanien og Pilen, men slår nogle stier i stedet for. Det har naturligvis også en økonomisk gevinst. Ved at der bliver bygget insekthoteller, betyder det, at det kun er løvaffald, der skal køres væk og det bliver en besparelse når container med haveaffald ikke skal tømmes så tit som tidligere.

Vores nabo i den sydøstelige del har igen forgrebet sig på vores grund. Denne gang har de fyldt så meget jord på deres grund, at det er kommet ind på vores grund. De har fået besked på at overholde regler for terrænregulering. Det betyder, at de skal flytte jorden, der er på vores grund.

Punkt 3: Status vedr. ladestander

Nortec er meget interreseret og Ewii er kommet på banen igen, men jeg har ikke hørt mere, hvor langt det er kommet. Bestyrelsen venter på at høre fra udviklingschef Torben .

Punkt 4: Status vedr. parkeringsvagt og flere parkeringspladser på Pilen.  
Bestyrelsen har møde med dem onsdag den 8. juni 2022 der udelukkende drejer sig om hvilke muligheder vi har at vælge imellem. Der skal ikke forhandles kontrakt på dette møde. Så jeg håber I har en masse spørgsmål.

Punkt 5: Status vedr. best. medlemmernes ansvarsområde.

Lone har haft kontakt med Helle vedr. rengøring i vaskerierne.

Det oplystes at det er svært at skaffe kurve med de rette mål til stativer i vaskeriet. Lone oplyste at man kan bruge (murebaljer) der kan fås i alle størrelser og faconer.

Best har besluttet se tiden an mht. grønne buske i cafeområdet på Pilen. ØsterBO arbejder på, at der laves en ensartet kontrakt til alle afdelinger med vaskerier. De vil bruge den kontrakt som afd. 35 har som standard. Der er forslag til, at der kommer skilte op i vaskerierne, hvor man kan se hvor tit og hvad, der skal rengøres. Samtidig ønskes der også skilt op der oplyser hvad den enkelte bruger skal gøre rent efter sig.

Punkt 6: Nye regler for adfærd på vores FB side.

Vi kan ikke mere rette i de eksisterende regler vi har i dag. Derfor er det nødvendigt at best. kigger på de regler vi har i dag, og tilføjer mere nutidige regler for adfærd på vores FB side. FB har forslået nogle regler, som Mogens har fået til opgave at komme med forslag til som best. så skal godkende.

Punkt 7: Evt.

Intet at bemærke

Bestyrelsens e-mail: [oboafd35@bestyrmil.dk](mailto:oboafd35@bestyrmil.dk)

Skovbrynets FB side: Skovbrynet – Vejle Øst